
ДO KMETA HA СTOЛИЧHA OБЩИHA
Г-Н ВАСИЛ ТЕРЗИЕВ

ЧРEЗ ПРEДСEДATEЛЯ HA СTOЛИЧEH
OБЩИHСKИ СЪBET
Г-H ЦВЕТОМИР ПЕТРОВ

ПИТАНЕ
oт инж. Грети Cтефaнoвa

Общински съветник в Столичен общински съвет

от ПП-ДБ-СС

OТНOCНO: Ефективно ползване на ресурси

Уважаеми г-н Кмет,

Във връзка с необходимостта от проучване на потребностите на

населението в Столична община, моля за информация.

Във връзка с предотвратяване на нерегламентирано ползване на

енергийни и водни ресурси на територията на Столична община, моля за

Вашето съдействие, за получаване на информация от „ЕРМ Запад“ ЕАД.

Моля да предоставите информация за брой обекти (клиенти), в зона

„Витошка яка“, разположени в райони „Витоша“, „Овча купел“, и

„Панчерево“, които разполагат със законно включени към мрежата

електромери.



Моля дa включите отговорa нa питaнето в дневния ред нa следвaщото

зaседaние нa Столичния общински съвет.

С уважение:

инж. Грети Стефанова

Общински съветник

от ПП-ДБ-СС


